
UCHWAŁA  Nr XVII/146/2015 

RADY MIASTA ŚWINOUJŚCIE 

z dnia 17 grudnia 2015  r. 

w sprawie apelu dotyczącego odstąpienia od zamiaru likwidacji kasy biletowej w lewobrzeżnej części miasta 

Świnoujście   

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2015 r. 

poz. 1515, poz. 1045, zm. poz. 1890)  Rada Miasta Świnoujście uchwala, co następuje: 

§ 1. Występuje z Apelem do „Przewozy Regionalne” sp. z o.o. o odstąpienie od zamiaru likwidacji kasy 

biletowej w lewobrzeżnej części miasta. 

§ 2. Treść apelu stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta  

Joanna Agatowska  
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   Załącznik 

do uchwały Nr XVII/146/2015 

         Rady Miasta Świnoujście  

         z dnia 17 grudnia 2015 r.  

            

 
APEL 

    RADY MIASTA ŚWINOUJŚCIE 

 

 

Do „Przewozy Regionalne” sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie w sprawie odstąpienia od zamiaru 

likwidacji kasy biletowej w lewobrzeżnej części miasta Świnoujście.  

Rada Miasta Świnoujście zwraca się z apelem o pozostawienie kasy biletowej należącej do „Przewozy 

Regionalne” sp. z o.o. w lewobrzeżnej części miasta Świnoujście.  

Uznajemy, że decyzja o zamknięciu kasy biletowej jest niezrozumiała i niekorzystna zarówno dla 

mieszkańców wyspy Uznam, jak i dla turystów oraz kuracjuszy, którzy odwiedzają Świnoujście,                      

a korzystają przy tym z usług „Przewozów Regionalnych”. Możliwość zakupu biletów na podróż 

koleją bez konieczności przeprawiania się promem jest znacznym udogodnieniem, pozwalającym 

zaoszczędzić czas, zwłaszcza w  przypadku planowania podróży z wyprzedzeniem. Uważamy, że duża 

liczba podróżnych kupujących bilety właśnie po stronie wyspy Uznam to główny argument 

przemawiającym za nielikwidowaniem kasy biletowej. 

Kolejną przesłanką za pozostawieniem kasy jest fakt, że z punktu sprzedaży biletów  

w lewobrzeżnej części miasta, korzystają przede wszystkim ludzie starsi, często schorowani, dla 

których dodatkowe przeprawianie się promem tylko i wyłącznie w celu zakupu biletu jest uciążliwe  

i niekomfortowe. 

Mając na uwadze powyższe argumenty, Rada Miasta Świnoujście zwraca się z apelem                                  

o odstąpienie od zamiaru likwidacji przedmiotowej kasy biletowej. 
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